

«Μία θέση βαθμίδας καθηγητή Εφαρμογών με ειδικότητα στη “Λογοπαθολογία-Λογοθεραπεία”», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 14-1-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: λογοπαθολογία 255, λογοπαθολογίες 5]

λοιμωξιολόγος

«Τα παραπάνω ανέφεραν χθες οι λοιμωξιολόγοι [...], με αφορμή το 22ο Πανελλήνιο Συνέδριο AIDS, το οποίο πραγματοποιείται το Σαββατοκύριακο στην Αθήνα», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 24-11-2009.

«Όπως εξηγούν ο Ογκολόγος-Λοιμωξιολόγος καθηγητής του Πανεπιστημίου Κρήτης και Πρόεδρος του 3^{ου} Πανελληνίου Συνεδρίου της Ελληνικής Εταιρείας Ιατρικής Μυκητολογίας, Γ. Σ. και ο Παθολόγος-Λοιμωξιολόγος, καθηγητής της Ιατρικής Σχολής ΕΚΠΑ [...], Γ. Π. “τα τελευταία δέκα χρόνια έχει παρατηρηθεί αλματώδης αύξηση της συχνότητας των μυκητιάσεων και ραγδαία αλλαγή της επιδημιολογίας και της παθογένειας τους”», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 19-10-2009.

«“Τέτοια περιστατικά, που πλήττουν νεότερες ηλικίες και εφήβους, ήδη έχουν εμφανιστεί στις ΗΠΑ”, εξηγεί στο *Έθνος της Κυριακής* ο επ. καθηγητής παθολογίας-λοιμώξεων στην Ιατρική Σχολή Αθήνας και λοιμωξιολόγος του ΚΕΕΛΠΝΟ ...», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 26-7-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: λοιμωξιολόγος 638, λοιμωξιολόγο 644, λοιμωξιολόγους 637, λοιμωξιολόγοι 790]

μακροεπίπεδο

«Το γεγονός αυτό οφειλόταν σε μεγάλο βαθμό στο ότι οι διαχειριστές τους δεν κατάφεραν να κάνουν σωστές προβλέψεις τόσο σε μικροεπίπεδο (επιλεκτικότητα) όσο και σε μακροεπίπεδο (timing)», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 27-1-2008, σελ. Β25.

«Όμως, ενώ στο μακροεπίπεδο επικρατεί τέτοια αξιοθρήνητη κατάσταση, σε τοπικό επίπεδο υπάρχουν πυρήνες σταθερότητας», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 16-5-2004.

«Σε μακροεπίπεδο το χρέος έχει οπωσδήποτε αυξηθεί πολύ - αυτό δύσκολα θα μπορούσε κανείς να το αρνηθεί», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 3-11-2002.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μακροεπίπεδο 708, μακροεπίπεδα 10 / μακρο-επίπεδο 644(:) / στο corpus των εφημερίδων: μακροεπίπεδο 14, μακρο-επίπεδο 17]

μακροκλίμακα

«Χρησιμοποιεί την πίεση των περιορισμένων φωτονίων, των κβαντομηχανικών σωματιδίων του φωτός, για να επηρεάσει τις ιδιότητες των

μηχανικών αντικειμένων από τη νανοκλίμακα ως τη μακροκλίμακα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 31-12-2010.

«Στο βιβλίο τους “Φθόνος και μνησικακία” (με υπότιτλο “Τα πάθη της ψυχής και η κλειστή κοινωνία”, εκδ. Πόλις, 2006) δύο επιστήμονες της Πολιτικής Κοινωνιολογίας και Ψυχολογίας, ο Ν. Δ. και ο Θ. Λ., διερευνούν το φαινόμενο μέσα από δοκιμασμένες θεωρίες και συμπεριφορές, συνδέοντας, σε μεθοδολογικό επίπεδο, τη μικροκλίμακα (άτομο) με τη μακροκλίμακα (κοινωνία)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 1-8-2010.

«Το μεγαλύτερο πρόβλημα των επιστημόνων είναι το λεγόμενο “πέ- ρασμα στη μακροκλίμακα” -το να κατορθώσουν δηλαδή να διατηρήσουν τις ιδιότητες των νανοσωματιδίων στα μεγαλύτερα μεγέθη ώστε να μπο- ρέσουν να τα χρησιμοποιήσουν για την κατασκευή στερεών υλικών με ξε- χωριστές ιδιότητες και εφαρμογές», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 6-4-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μακροκλίμακα 468, μακροκλίμακες 13 / μακρο-κλίμακα 151]

μεγαλοστέλεχος

«Το πρώην μεγαλοστέλεχος της Siemens δεν αποκάλυψε τους αποδέ- κτες του “μαύρου χρήματος”», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 27-10-2010.

«Αποδοκιμασίες για μεγαλοστέλεχος της Lehman Brothers», *ΕΛΕΥ- ΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-1-2010.

«Από μεγαλοστέλεχος κατήγορος της ΝΔ» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 11-4-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μεγαλοστέλεχος 706, μεγαλοστελέχη 992 / και με ενωτικό]

μεγασεισμός

«Το κόστος για την αποκατάσταση του τριπλού χτυπήματος που υπέ- στη η Ιαπωνία (ο μεγασεισμός των 8,9 Ρίχτερ, το φονικό τσουνάμι και το πυρηνικό ατύχημα στη Φουκουσίμα) θα ανέλθει σε τουλάχιστον 215 δισε- κατομμύρια ευρώ, σύμφωνα με τις τελευταίες εκτιμήσεις της κυβέρνησης του Τόκυο», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 23-3-2011.

«Αφιέρωμα στον μεγασεισμό της Ιαπωνίας - τι λένε τώρα οι επιστήμο- νες», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 11-3-2011.

«Ερευνητές εξομοιώνουν μεγασεισμό και τις επιπτώσεις του» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 23-5-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: μεγασεισμός 115, μεγασεισμό 252, μεγασεισμοί 232, μεγασεισμούς 33 / και με ενωτικό]